

United Energy FAO Limited (hereinafter will refer to as "COMPANY") is pleased to announce ITB No.: **UEFL-DC-SR-2025-0021** for the **Provision of Drilling Rig and Associated Services for FAO Block Wells** under Public Tender Process.

All companies having similar experience and have interest in participating in the aforementioned Tender (hereinafter will refer to as "Bidder"), please adhere to the conditions and timings below:

1. Bidder is requested to have been registered in the BOC (Basra Oil Company) Prequalification.
2. ITB Documents Releasing Date: *Thursday, 18 December 2025*.
3. As prerequisite to participate in bidding, Bidder must submit a clean & clear scanned version of the following documents to tendering.fao@ueg.com on and between *Monday, 15 December 2025* and *Wednesday, 17 December 2025*. Late submission will not be entertained.
 - ✓ Download Confidentiality Undertaking format from the Company's website <http://www.kuwaitenergy.co/announced-tenders/>, fill as required, stamp and sign in wet ink by Bidder's authorized representative,
 - ✓ Certificate of Incorporation and Establishment Decision issued by the competent authority,
 - ✓ Incorporation Registration Certificate, and
 - ✓ Authorization Letter in favor of Bidder's representative who undersigns the Confidentiality Undertaking; and
4. **The winning Bidder shall bear all the costs of the aforesaid publishing and advertisement, including all extensions if issued.**
5. Technical and Commercial Bids shall be submitted in English Language only.
6. All prices of the submitted Commercial Bid shall be in United States Dollars only.
7. No part of any Bid submitted will be returned to Bidder.
8. All costs in the preparation and submission of the Bid including any clarifications, discussions, studies, drawings and/or meetings shall be at Bidder's cost, irrespective of whether a Contract is entered into or not.
9. If you have any enquiries, please contact:
Mobile number: +964-786-477-8666
Email: tendering.fao@ueg.com

يسر شركة يونايد إنرجي فاو المحدودة (سيشار إليها فيما يلي باسم "الشركة") أن تعلن عن المناقصة المرقمة: **UEFL-DC-SR-2025-0021** **UEFL-DC-SR-2025-0021** **المتخصصة بتوفير جهاز الحفر والخدمات المرتبطة بـ لآبار رقعة الفاو** باسلوب المناقصة العامة.

جميع الشركات التي لديها خبرة بالأعمال المماثلة مدعوة للمشاركة في المناقصة المذكورة أعلاه (سيشار إليهم فيما يلي باسم "مقدم العطاء")، يرجى الالتزام بالشروط والمواعيد أدناه:

1. يشترط على مقدم العطاء أن يكون مسجلاً لدى شركة نفط البصرة مع التأهيل المسبق.
2. تاريخ إصدار وثائق المناقصة يوم الخميس، 18 كانون الأول 2025
3. كشرط أساسي للمشاركة في عملية المناقصة، يتعين على المتنافس تقديم نسخ ممسوحة ضوئياً واضحة ونظيفة من الوثائق المطلوبة أدناه، وإرسالها عبر البريد الإلكتروني إلى العنوان التالي tendering.fao@ueg.com فترة التقديم من يوم الإثنين 15 كانون الأول 2025 ولغاية يوم الأربعاء 17 كانون الأول 2025. لن يتم قبول أي طلب يقدّم بعد هذا التاريخ.
- ✓ تحميل نموذج التعهد بالسرعة من موقع الشركة حسب المطلوب، وختمه وتوجيهه بالحرir الأصلي من قبل الممثل المفوض للشركة المتنافسة.
- ✓ شهادة التأسيس وقرار التأسيس الصادران من الجهة المختصة.
- ✓ شهادة تسجيل التأسيس.
- ✓ كتاب تخويل رسمي لصالح ممثل الشركة المتنافسة الذي سيقوم بتوقيع تعهد السرية.

4. يتتحمل من تسو عليه المناقصة جميع تكاليف وأجور النشر والأعلان المذكورين، بما في ذلك جميع التمديendas اللاحقة في حالة صدورها.
5. تقدم العطاءات الفنية والت التجارية باللغة الإنجليزية حصراً.
6. يجب أن تكون جميع أسعار العرض التجاري المقدّم بالدولار الأمريكي فقط.
7. لن يتم إرجاع أي جزء من العطاء المقدّم إلى مقدم العطاء.
8. يتتحمل مقدم العطاء وعلى نفقته الخاصة جميع تكاليف اعداد وتقديم العطاء بما في ذلك اي توضيحات او دراسات او مخططات او مناقشات او اجتماعات، بعض النظر عما إذا كان قد تم احالة العقد اليه لا.
9. في حال وجود أي استفسار، الرجاء التواصل مع:
رقم الهاتف: +964-786-477-8666
البريد الإلكتروني: tendering.fao@ueg.com